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Eingeschränkte Nutzungsrechte 
Verwendung nur im Rahmen der Presseberichterstattung über die Unternehmensgruppe Messe München und deren Veranstaltungen sowie über 
Gastveranstaltungen und Kongresse auf dem Gelände Messe München, im ICM sowie im MOC. Zur Verwendung für Werbezwecke nur mit 
vorliegendem Model Release ausschließlich durch die Messe München und deren Beteiligungsgesellschaften. Urheberkennzeichnung (Copyright) 
"Messe München" erforderlich. 
 
Nutzungsrechte für Produktionsdaten 
Nutzung nur im Rahmen des zugrundeliegenden von der Messe München GmbH erteilten Auftrags. 
 
 

 
 
Limited rights of use 
May only be used within the scope of press coverage about the Messe München Group of companies and its events and about guest events and 
congresses held at the Messe München trade-fair center, the ICM and the MOC. Utilization for advertising purposes is only permitted upon 
presentation of a model release exclusively by Messe München and its associated companies. A copyright notice mentioning "Messe München" is 
required. 
 
Usage of production data 
Usage rights for production data Usage only for the purpose of the relevant order placed by Messe München GmbH. 
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